

Title (en)
Drawer, releasably attachable to guides.

Title (de)
An Führungsschienen lösbar befestigte Schublade.

Title (fr)
Tiroir, fixé de façon détachable aux guides.

Publication
EP 0437852 A1 19910724 (DE)

Application
EP 90125717 A 19901228

Priority
DE 9000362 U 19900115

Abstract (en)
In order to make it easier to remove a drawer (1) from its guides (4) when it is releasably attached to each guide (4) by means of a retaining and catching device (10), each retaining device comprises a slit approximately at the front end of a side cheek of the drawer (1) in the direction of insertion and a retaining peg (17) on the guide (4) which projects inwards from the side, the catching device (10) being arranged on the front face of the drawer (11). The catching device (10) preferably comprises a catch (9) located on the guide (4) by means of a connection member (7) and a catch seat located on the front face of the drawer (11). <IMAGE>

Abstract (de)
Um bei einer an Führungsschienen (4) lösbar befestigten Schublade (1), welche mit jeder Führungsschiene (4) mittels einer Halte- und einer Rastvorrichtung (10) verbunden ist, das Auswechseln aus den Führungsschienen (4) zu erleichtern, besteht jede Haltevorrichtung aus einem Schlitz etwa am in Einschubrichtung vorderen Ende einer Seitenwange der Schublade (1) und einem an der Führungsschiene (4) seitlich nach innen ragenden Haltestift (17), wobei die Rastvorrichtung (10) an der Schubladenstirnseite (11) angeordnet ist. Vorteilhafterweise besteht die Rastvorrichtung (10) aus einem über ein Verbindungsglied (7) an der Führungsschiene (4) angeordnetem Rastglied (9) und einer an der Schubladenstirnseite (11) befindlichen Rastaufnahme. <IMAGE>

IPC 1-7
A47B 88/04

IPC 8 full level
A47B 88/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 88/427 (2016.12)

Citation (search report)

- [A] DE 8802690 U1 19880407
- [A] US 3679274 A 19720725 - NANCE JOSEPH W
- [A] EP 0037034 A1 19811007 - MESAX AG [CH]
- [A] EP 0035595 A2 19810916 - KOVARIK FRANTICEK [DE], et al
- [A] DE 2620002 A1 19771117 - VARTA PLASTIC GMBH

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0437852 A1 19910724; EP 0437852 B1 19930915; AT E94355 T1 19931015; DE 59002743 D1 19931021; DE 9000362 U1 19900405

DOCDB simple family (application)
EP 90125717 A 19901228; AT 90125717 T 19901228; DE 59002743 T 19901228; DE 9000362 U 19900115